
 
 

Schriftelijke vragen: 
 
Vraagnummer: S- 666 (2023-067656) 

 
Datum indiening: 24 november 2023  

 
Onderwerp: Inrichting Waaldijk   
 
Naam indiener: Andries Schoneveld  

 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 
Inleiding/Aanleiding: 
 
De inrichting van de Waaldijk tussen Slijk-Ewijk en Oosterhout is binnen en buiten de Raad   
veelvuldig onderwerp van gesprek geweest. Er is een uitgebreid participatietraject doorlopen met als 
uitkomst dat er effectieve snelheidsbeperkende maatregelen (drempels) zouden worden gerealiseerd. 
Waardoor de snelheid daadwerkelijk verlaagd zou worden tot de maximaal toegestane 60km per uur 
(en liefst nog lager).  
 
Na realisatie blijkt echter dat de drempels slechts flauwe heuveltjes zijn, waar je met gemak met veel 
hogere snelheden overheen kan rijden. Daarmee lijkt dit stuk Waaldijk, wat GBO betreft, op de 
Tarzanbocht van circuit Zandvoort.  
 
GBO wil daarom de volgende vragen stellen: 
 
Onze vragen. 

  
1. Is het college met ons van mening dat de snelheidsbeperkende maatregelen op de Waaldijk 

tussen Slijk-Ewijk en Oosterhout niet afdoende zijn? Zo ja, kan het college aangeven wat hiervan 
de oorzaak is? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college voornemens om de heuveltjes te vervangen door echte drempels zodat de snelheid 
daadwerkelijk omlaag gaat? Zo ja, op welke termijn? 

3. Kan het college aangeven hoeveel extra geld er met dit herstel is gemoeid?  

 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
 
 
Andries Schoneveld 
Gemeentebelangen Overbetuwe  


